
ZAPISNIK SA 16. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u 
BHRT-u,   održane 31. 03. 2016. godine 

 
Prisutni: Dž. Kahrica; T. Maličbegović; M. Grbo; E. Čengić; G. Brkić;  N. Žuga;  M. Baručija; 
N. Arnautović; N. Čordalija;  D. Miljević; O. Bukić 
Odsutni: D. Smital; B.Hamzagić; S.Topalić; N. Hodžić; E. Fočo; M. K. Pašalić- opravdano 
Gosti: N.Vrgoč 
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnici sa 15. redovne i 6. vanredne sjednice UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Izbor predsjednika Komisije za pravnu pomoć i Komisije za materijalnu pomoć 
4. Izmjene Pravilnika o pravnoj pomoći (predlagač N. Čordalija) 
5. Nacrt izmjena Pravilnika o materijalnoj i finansijskoj pomoći (predlagač N. Žuga) 
6. Odluka o naknadama 
7. Nedovoljan broj ljudi u proizvodnji programa (predlagač E. Čengić) 
8. Nemogućnost korištenja godišnjih odmora iz 2015. (predlagač E. Čengić) 
9. Stav UO o aktuelnim dešavanjima u Službi sigurnosti (predlagač N. Čordalija) 
10. Ugovor o osiguranju 
11. Blagajnički izvještaj, Odluka o blagajničkom maksimumu i Izvještaj o utrošku sredstava        za 8. 
mart  
12. Podjela pomoći 
13. Razno 
- Dan RTV-a (predlagač E. Čengić) 
- Sastanak sa SSU RTV FBiH 
- Stav o memorandumu BH novinara 
- Emiterijada 2016 
- Sistematski pregled uposlenih 
 
AD 1 Dž. Kahrica je upoznao prisutne da mijenja predsjednika SSR u BHRT-u zbog bolesti i dao na 
glasanje predloženi dnevni red, koji je uz manje izmjene jednoglasno usvojen. Prešlo se na analizu 
zapisnika, te je Dž. Kahrica dodao jednu korekciju u zapisnik sa 6. vanredne sjednice, nakon čega su 
oba zapisnika jednoglasno usvojena. 
 
AD 2 Dz. Kahrica je informisao prisutne o sastanku sa generalnim direktorom koji je održan 
29.02.2016.godine, na kojem se razgovaralo o sve težoj finansijskoj situaciju u firmi kao i isplati plaće 
za januar.  
 
AD 3 Rukovodstvo SSR u BHRT-u je predložilo predsjednike komisija za pravnu i materijalnu pomoć 
i to: Nijaz Čordalija, predsjednik, a članovi N. Arnautović i N. Hodžić, a za materijalnu pomoć Nijaz 
Žuga, predsjednik a članovi G. Brkić i M. Grbo, glasalo je 9 za i 2 suzdržana. 
 
AD 4 i AD 5 Zaključeno je da se Nacrti pravilnika proslijede podružnicama, koje će dati 
sugestije/izmjene ili dopune a koje će povjerenici Podružnica dostaviti predsjednicima komisija do 
20.04.2016.godine, te nakon svih eventualnih primjedbi za oba pravilnika, predsjednici komisija se 
obavezuju da prečiste tekst i iste dostave na UO SSR u BHRT-u. 
 
AD 6 Što se tiče naknada za rad u UO SSR u BHRT-u donešena  je odluka da se : A. Kolaru i     Z. 
Vujmilović, kao i M. Džihanić i N. Vrgoč ukidaju naknade, jer isti više nisu u UO-u, a donosi se 
odluka da se: D. Miljeviću isplaćuje 120,00 KM ili A. Džidiću, 50,00 KM po dolasku na sjednicu, 
blagajnici D. Karšić da se poveća naknada za 50,00 KM, od 04.'16  zbog obimnog posla i N. Žugi 50 
KM za rad u komisiji za materijalnu pomoć. 
Sve gore navedene odluke su jednoglasno usvojene.. 
 



AD 7  i AD 8 E. Čengić je upoznao UO o problemu  nedovoljnog broja ljudi u proizvodnji programa i 
samim tim je istim onemogućeno korištenje drugog djela odmora.                             
Naglasio je da su najugroženiji Odsjeci Video mixera, Snimatelja, Montažera  i Tonaca.                         
Kao primjer je naveo u Odsjeku Video miksera je preostalo preko 130 dana odmora od preostalih 65 
dana do kraja juna mjeseca koliko Zakon nalaže. Slična situacija je i u drugim grupacijama.  
Zaključeno je da se napiše dopis u vezi manjka uposlenih u proizvodnji programa i nemogućnosti 
korištenja ostatka godišnjeg odmora, a rukovodstvo sindikata je zaduženo da zakaže sastanak kod 
generalnog direktora, kako bi se našlo rješenja za ovaj sve prisutniji problem u BHRT-u. 
 
AD 9 UO SSR u BHRT-u na prijedlog povjerenika Podružnice Zajedničke funkcije BHRT-a   
N. Čordalije, a nakon iscrpne rasprave usvojio je zaključak da UO SSR u BHRT-u apsolutno podržava 
rad i uposlenike ove podružnice, te osuđuje neargumentovane optužbe i prepiske na rad gore 
navedenih službi od 03.03.2016.godine 
  
AD 10 Dž. Kahrica je upoznao prisutne o isteku ugovora sa Grawe osiguranjem i zatražio mišljenje 
prisutnih o daljnjem načinu osiguranja za članove sindikata. 
E. Čengić je istakao da se ne treba raskidati saradnja sa Grawe osiguranjem, jer, kako je rekao, na 
Skupštini niko od prisutnih 62 delegata nije imao primjedbe na istu.  
Nakon rasprave, zaključeno je da T. Maličbegović pozove osiguravajuće kuće i zakaže sastanak sa 
istim, a o datumu da obavijesti UO Sindikata na kojem će osiguravajuće kuće izložiti svoje prijedloge, 
nakon čega će se odlučiti da li će i s kojom osiguravajućom kućom  SSR u BHRT-u sklopiti ugovor. 
 
AD 11 Na sugestiju knjigovođe A. Ribića o blagajničkom depozitu, donešena je odluka da isti bude 
100,00 KM, a izvještaj o utrošku sredstava za 8. mart, koji je obrazložio E.Čengić. Odluka i Izvještaj 
su jednoglasno usvojeni. Blagajnički izvještaj je primljen k znanju. 
 
AD 12 Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: Azra Sušić – 500 i Mirsad Čerkez – 
300, drugi dio; Sead Krčalo – 250 i Amer Pivčić – 350,00 KM ( uz obavezu da dostavi račun kad se 
završi liječenje djeteta). Jednoglasno usvojeno. 
 
AD 13 E. Čengić je predložio da se obilježi dan RTV 10. april, i da to bude 11. april, jer je 
10.04.2016.godine. nedelja. D. Miljević je predložio da se oformi organizacioni odbor i to: E. Čengić, 
predsjednik, N. Čordalija  i N. Žuga članovi, koji će organizovati obilježavanje dana RTV, što je 
jednoglasno usvojeno 
 
.- Na ovoj sjednici je dogovoreno da E. Čengić dogovori sa D. Babićem temu zajedničke sjednice, 
koju će dostaviti D. Miljeviću, te da istu proslijedi i sindikatu RTRS-a, kako bi se organizovala 
sjednica sva tri sindikata. Ovaj zaključak je jednoglasno usvojen. 
- Dž. Kahrica je predložio da se treba nastaviti sa organizovanjem Emiterijade, a G.Brkić je predložio 
da to bude kraj maja (28.5.'16.) zbog obima posla radnika BHRT-a. Dž. Kahrica je zadužen da 
kontaktira vlasnika Baš Bašće u Brezi i na sljedećem sastanku izvjesti UO. Prijedlog je jednoglasno 
usvojeno. 
- D. Miljević je zamolio prisutne, a zbog interesovanja podružnice ITC-a, kako se obavljaju ljekarski 
pregledi uposlenih. E. Čengić je dao obrazloženje, da se to radi po nalogu firme i da se na osnovu 
spiskova šalju uposleni na ljekarske preglede u Dom Željezničara. 
                                                                                                         

 
 
 

PREDSJEDNIK SAMOSTALNOG  
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